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Proces – verbal 
încheiat azi 30.09.2016  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali. Lipsesc d-ul Stoica Ion si d-ul 
Coman Paul . 

Este prezent în sală și d-ul Stroe Iulian . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 D-na primar – am delocat garantia la  SC ZEUS SA dupa ce vor  plati  pompele . 
 D-ul State Gheorghe -  sa fie mai retinut in investitii, sa se inlocuiasca termenul de 
zgarcit din procesul - verbal al sedintei anterioare . 
           Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
   D-ul presedinte State Gheorghe citeste ordinea de zi : 

1. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  completarea  Anexei la H.C.L. Icoana nr. 
36/30.10.2015 privind însuşirea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 
public al comunei  Icoana,  judeţul Olt  

           2.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea realizării obiectivului de investiții  

Reabilitare Camin cultural Floru si  adăugarea acestuia în programul de investiții pe anul 

2016 

            3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  acceptarea donatiei din partea  d-lui Periețeanu 
Daniel  a  terenului în suprafata de 50 m.p., situat in Comuna Icoana, sat Floru, judetul Olt  
    4.  Discutarea solicitării numitului Stroe Iulian inregistrata la nr. 1378/06.09.2016 si a 
numitei Burcila Cristiane Astrid înregistrată la nr. 1373/06.09.2016 .  
   5.  Analizarea adreselor Postului de Politie Icoana nr. 3201119/PPI/CGE din 
18.08.2016 si nr. 3201118/PPI/CGE din 18.08.2016 . 
  6.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul presedinte propune adaugarea pe ordinea de zi a punctului privind aprobarea 
modificarii organigramei, propunere aprobata cu unanimitate  de voturi . 
 Se supune la vot aprobarea ordinii de zi, cu punctul adaugat pe ordinea de zi si se 
aprobă în unanimitate . 
  D-ul presedinte State Gheorghe citeste punctul 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  completarea  Anexei la H.C.L. Icoana nr. 
36/30.10.2015 privind însuşirea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 
public al comunei  Icoana,  judeţul Olt  

 D-na primar –  am dat de o problema, in inventar nu am gasit Caminul cultural Floru 
- S-a crezut ca Scoala Veche Floru ar fi caminul, Scoala Floru era trecuta separat cu 

cele doua corpuri . 
- Cartea funciara ne-a edificat . 
- Este inceputa inventarierea, trebuie inclus in inventar, s-a masurat suprafata exacta 
Se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi si se aproba in unanimitate, fiind 

adoptata hotararea nr. 23 . 
D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea realizării obiectivului de investiții  

Reabilitare Camin cultural Floru si  adăugarea acestuia în programul de investiții 

pe anul 2016 

D-na primar – incercam sa reabilitam caminul, sa-i gasim o utilitate. 
- Exista artisti care vor sa dea reprezentatii in comuna dar nu avem spatiu .  
D-na Veisa Teodora – este usor sa ducem cetatenii acolo, este un lucru bun . 
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D-na primar – reabilitarea consta incepand de la instalatia electrica, acoperisul este 
doar partial ruginit . 
D-ul Stavre Cristea – este foarte buna reabilitarea . 
D-na primar – placat interior, coborat un pic tavanul, o gresie, bordura in jurul lui, 
tocarie termopan, centrala termica, jgheaburi . 
D-ul Tanase Aniel – toaleta ar trebui . 
D-na primar – nu sunt bani deocamdata . 
- Este TVA-ul de platit fata de persoane fizice, trebuie luat de pe SEAP . 
Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi ,  

astfel fiind adoptata hotararea nr. 24 . 
D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 3 : 

  3.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la  acceptarea donatiei din partea  d-lui Periețeanu 
Daniel  a  terenului în suprafata de 50 m.p., situat in Comuna Icoana, sat Floru, judetul Olt . 

D-na primar –  m-am interesat cu privire la obiectivul moara din Floru, am vazut ca   
d-ul Perieteanu Daniel este proprietar  . 

- D-ul Perieteanu Daniel nu are autorizatie, spune ca nu a cerut el terenul, nu stie 
despre ce este vorba, a spus ca doneaza terenul, se va finaliza totul la notar . 

- Vedem ce vom face acolo in poiana, sa ajunga la cladire n-avea oricum cale de 
acces . 

- Sa nu credeti ca nu vom face ceva si pentru celelalte scoli, nu ne vom opri la Floru. 
- Am facut cum am putut o punte functionala la Floru, au contribuit foarte mult d-nii 

consilieri Mihai Nelu si Tanase Aniel . 
D-ul State Gheorghe supune la vot pct. 3, se inregistreaza unanimitate de voturi 

pentru, adoptandu-se hotararea nr. 25 . 
D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 4 : 

4.  Discutarea solicitării numitului Stroe Iulian inregistrata la nr. 1378/06.09.2016 si a numitei 
Burcila Cristiane Astrid înregistrată la nr. 1373/06.09.2016 .  
 D-ul Stroe Iulian - spune ca ar dori 1000 m.p. in folosinta pentru casa si anexe, ar fi 
asa-zisa ulita cere face parte din pasunea comunei Icoana . 

- Vecina a inchis cca 5 m din acest teren pe care se considera stapana de mult timp 
(d-na Bucura), zac gunoaiele acolo, la cetateni nu le convine acest aspect . 

- A arat din pasunea comunei Icoana, trebuie masurat . 
- La directia agricola au zis ca primaria trebuie sa ma puna in posesie . 
- A fost si d-ul inginer Ginu, se poate extindere de intravilan sa se faca . 
D-ul Chirita Nastase – deja sunt discutii pe acea ulita acolo . 
- Acum vrei s-o inchizi toata, nemultumindu-i pe toti de acolo . 
D-na primar – nu depinde de consiliul local ci de Comisia Locala de Fond Funciar . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu este trecuta ulita pe harta cadastrala . 
- A inchis Olteanca ulita, a fost scandal . 
- Acum vrea dansul sa ia terenul sa fie iar scandal . 
- Poate vrea sa concesioneze, sa inchirieze . 
- Mai vrea si 10 ha arabil, din izlaz? 
D-na primar – incurajez crescatorii dar ne lovim de o lege . 
D-ul Stavre Cristea – noi nu avem pentru cetateni izlaz, cum sa aprobam asa ceva . 
D-na Veisa Teodora – dvs. sunteti casatoriti ? 
D-ul Stroe Iulian – suntem in Italia casatoriti legal . 
D-ul Chirita Nastase – sa faceti demersuri sa fiti recunoscuti si in Romania . 
D-ul Stroe Iulian – o sa ma ocup de acest lucru . 
D-ul presedinte State Gheorghe – veti primi raspuns de la compartimentul de 
specialitate . 
D-ul State Gheorghe citeste cererea d-nei Burcila Cristiane-Astrid . 
D-ul Chirita Nastase – trebuie sa aprobam de principiu, sunt demersuri de efectuat . 
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D-na Veisa Teodora – terenul nu este in inventar, dupa ce se intocmesc documentele 
necesare se va supune aprobarii . 
D-na primar – ma bucur ca cineva se intereseaza de aceea cladire . 
D-ul presedinte propune sa fie efectuate demersurile necesare, dupa care sa se aprobe 

de consiliul local. Propunerea se aproba in unanimitate . 
D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 

  5.  Analizarea adreselor Postului de Politie Icoana nr. 3201119/PPI/CGE din 
18.08.2016 si nr. 3201118/PPI/CGE din 18.08.2016 . 

D-nii consilieri stabilesc in unanimitate faptul ca nu ne constituim parte civila, 
spunand ca au fost multumiti ca s-a cosit . 

D-ul Tanase Aniel – am impartit la oameni fanul, intre crescatorii de animale . 
D-nii consilieri spun ca s-a cerut de catre crescatorii de animale sa se coseasca pentru 

intinerire . 
D-ul presedinte citeste punctul adaugat pe ordinea de zi cu privire la aprobarea 

modificarii organigramei . 
D-na primar – ati aprobat sistem de supraveghere . 
- Nu se mai justifica cele trei posturi de paznic . 
- Avem nevoie de alte persoane pe care sa le angajam . 
- Ne trebuie sofer pe buldoexcavator, cel de la Fetita vine cand vrea . 
- Contabilul a intrat pe postul cu studii medii al d-lui Ilie Mircea, da concurs pe un 

post cu studii superioare, ramanand un post pe care sa-l transformam . 
- Unul pe achizitii publice, fonduri europene, tot cu studii superioare . 
- Salariatii actuali sunt sufocati de sarcini . 
- Mai este mutarea d-nei Perieteanu Mariana in comp. Stare civila, situatii de 

urgenta . 
Se supune la vot punctul adaugat pe ordinea de zi privind aprobarea modificarii 

organigramei si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 26. 

D-na primar mai mentioneaza ca nu am dat afara pe nimeni, nu avem voie cu paza 
dubla . 

Se trece mai departe la ultimul punct de pe ordinea de zi :  
6. Intrebari, interpelari, petitii. 
D-ul presedinte State Gheorghe – am fost in teren cu d-ul inginer Scarlat, s-a intrat in 

izlaz acolo, i se va trimite o adresa sa se retraga de acolo . 
D-ul Chirita Nastase – si la Ursoaia este aceeasi problema . 
D-na primar – din 03.10.2016 am incheiat detasarea d-lui Sanda Marian, urmand sa se 

scoata postul la concurs, va trebui sa stie pe calculator, instalatii, mecanica, cu integritate 
morala . 

D-na Veisa Teodora – revin in legatura cu d-na asistent medical comunitar . 
- A spus ca ea este subordonata DSP, ca daca vrea ne raspunde, daca nu, nu . 
- D-ul presedinte al comisiei de specialitate nu ne-a spus ca este angajata de dansul  

ca primar . 
- Nu sunt de acord ca aceasta persoana sa ne minta, nu stie de ierarhizare . 
- D-ul Perieteanu Gheorghe a trimis o adresa cum ca nu isi face activitatea, sa fie 

retrasa . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu imi aduc aminte, sa vedem actele . 
I se prezinta actele respective . 
D-na Veisa Teodora – am intrebat de persoanele cu handicap, ea ar fi trebuit sa ne dea 
relatii . 
- Propun sa fie cercetata discipinar . 
D-na primar – este constituita deja comisia, are 5 membri . 
-  A fost sanctionata deja cu avertisment scris . 
- A avut fisa postului de la DSP, n-a semnat-o . 
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- I-am facut fisa postului, cu niste completari referitor la programul de lucru, 
program pe care i  l-am pus pe usa , sa stiu unde o caut si pe care l-a rupt . 

- Nu ma recunoaste de sef, n-a vrut sa semneze fisa postului, nu primeste hartii decat 
prin posta, nu discuta decat prin avocat . 

- Are cerere de concediu azi neaprobata, este absenta, nu stiu unde vrea sa ajunga . 
- Raportul comsiei de specialitate cand il avem ? 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu a fost punct pe ordinea de zi . 
D-na primar – ati fost platiti pentru aceasta sedinta . 
- Nu trebuie comisia sa dea raportul sa-l punem pe ordinea de zi? 
- Ar trebui sa va luam banii inapoi . 
- De 2 luni astept acel raport . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu-l face o singura persoana . 
- Il vreti luni, il aveti, dar sa-l semneze toti din comisie . 
- Saptamana viitoare ne intalnim si este gata . 
Se declara sedinta inchisa . 

 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

        State Gheorghe           Nicolăiţă  Viorel 


